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Protokół nr XXXI/2016 

z przebiegu XXXI sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim  

w dnia 22 sierpnia 2016 r. 

 

Na sesji byli obecni: radni ( nieobecni radni: Henryk Majdański, Rafał Sós i Jerzy Markulak ),  

burmistrz Paweł  Mierzwiak, z-ca burmistrza Mirosław Walencik, skarbnik Janina Kuca oraz 

sekretarz Iwona Prokop. Listy osób obecnych na sesji, stanowią załącznik do protokołu. 

 

Porządek obrad 

 

1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Zatwierdzenie protokołów  z XXIX i XXX sesji Rady Miejskiej. 

3. Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej w 

okresie miedzysesyjnym, 

4.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz informacje 

burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał podjętych 

na ostatniej sesji. 

5.  Podjęcie uchwał: 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowogród Bobrzański 

na lata 2016-2024 (druk nr 181), 

2/ w  sprawie w sprawie zmian uchwalonej uchwały budżetowej Gminy Nowogród 

Bobrzański na 2016 rok ( druk nr 182 ). 

3/  w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane obiektu zabytkowego (druk nr 

183 ). 

4/ w sprawie przyjęcia dotacji ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska  (druk nr 184 ). 

 5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy (druk nr 185). 

 6/ w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina 

Bobru” ( druk nr 186), 

 7/ w sprawie  przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowogród Bobrzański ( druk nr 187 ), 

 8/ w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Gorzowie Wlkp. na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego ( druk nr 188 ). 

6.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

7.  Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

 

Do pkt 1.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący  rady Robert Milto otworzył obrady słowami: „Otwieram  XXXI sesję Rady 

Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim”, przywitał obecnych i potwierdził frekwencję 

radnych, upoważniającą radę do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie odczytał   

porządek obrad i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę. Wnioski o zmianę, w  imieniu 

burmistrza, zgłosili: 

1/ skarbnik J.Kuca o wprowadzenie w pkt 5 ppk: 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie trybu udzielania, rozliczania i zakresu kontroli wykorzystania dotacji dla 

niepublicznych szkół, przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Nowogród Bobrzański (druk nr 189),  

2/ zastępca burmistrza M.Walencik o wprowadzenie w ppkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie 

zawarcia przez Gminę Nowogród Bobrzański umowy o współpracy oraz udzieleniu pomocy 
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finansowej Gminie Czerwieńsk w celu realizacji zadań inwestycyjnych w zakresie poprawy 

bazy edukacyjnej i sportowej, infrastruktury drogowej oraz ochrony środowiska w Gminie 

Czerwieńsk ( druk nr 190 ),  

w ppkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Nowogród Bobrzański umowy 

o współpracy oraz udzieleniu pomocy finansowej Gminie Świdnica na dofinansowanie 

zadania pod nazwą: „Budowa dróg gminnych, a w szczególności budowa jezdni wraz z 

chodnikami, przebudowa skrzyżowania z drogą wojewódzką (ul. T. Kościuszki), budowa 

sieci kanalizacji deszczowej, rowów odwadniających, wylotu ścieków do rowu, rozbudowa 

oświetlenia drogowego, likwidacja kolizji infrastruktury technicznej na działkach nr 

ewidencyjny 1796/2, 641/5, 207/8, 207/17, 1797, 1794, 649/4 – obręb Świdnica, gmina 

Świdnica.”  

Wnioski o zmianę poddano pod głosowanie, w wyniku którego zostały przyjęte jednogłośnie: 

za przyjęciem głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Następnie jednogłośnie przyjęto prządek obrad z wprowadzonymi j.w. zmianami: za 

przyjęciem głosowało – 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Do ppkt 2.   Zatwierdzenie protokołów z XXIX i XXX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokoły z poprzednich sesji były  do wglądu w biurze rady, nie zgłoszono do nich uwag; w 

głosowaniach zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Do pkt 3.  Informacje przewodniczącego rady o sprawach, które wpłynęły do Rady Miejskiej 

w okresie międzysesyjnym. 

Informacje na temat  otrzymanej korespondencji  przedstawił  przewodniczący R.Milto           

( stanowią załącznik do protokołu ). 

 

Do pkt 4.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz 

informacje burmistrza o działaniach podjętych w okresie od ostatniej sesji i realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 

Odpowiedzi na pytania i wnioski radnych, udzielił zastępca burmistrza M.Walencik. 

Radnej E.Kaziów: 1/ nadłamane deski na moście w Łagodzie wymieniane są na bieżąco, 

natomiast uszkodzone wejście oznaczono taśmą.  Wszelkie potrzeby w zakresie bieżącej 

konserwacji lub naprawy uszkodzeń, zgłaszane są do Starostwa Powiatowego, do którego 

należy obiekt. Po ostatniej, wspólnie dokonanej z pracownikami Starostwa, wizji w terenie 

otrzymaliśmy pismo informujące, iż prace będą wykonywane w ramach możliwości 

finansowych Starostwa Powiatowego. 2/ zarośnięte pobocza dróg powiatowych na naszym 

terenie wykaszane są etapowo w lipcu i sierpniu i jak nas poinformowano - w miarę 

możliwości finansowych Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze. 3/ w celu poprawy 

bezpieczeństwa, gmina z własnych środków wykonała prace związane z oczyszczeniem 

zarośniętego przejazdu kolejowego znajdującego się w Bogaczowie na drodze w kierunku 

Krzewin.   

Informacje burmistrza z działań w okresie międzysesyjnym: 

-  2 lipca br. festyn w Bogaczowie oraz turniej piłkarski sołectw, 

- 5 lipca br. spotkania: z przedstawicielem Nadleśnictwa Krzystkowice n/t możliwości 

uzyskania drewna na konkurs rzeźbiarski organizowany podczas dożynek w Bogaczowie oraz 

w Urzędzie Marszałkowskim na temat aglomeracji Nowogród Bobrzański, 

-  6 lipca br. spotkanie z sołtysami na temat funkcjonowania  wydzielonego z budżetu gminy 

funduszu sołeckiego oraz organizacji dożynek gminnych w Bogaczowie, 

- 8 lipca br. spotkania: z mieszkańcami Dobroszowa Wielkiego n/t przekazania 

nieruchomości oraz księdzem w sprawie zamiany działek w Kotowicach, 
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- 10 lipca br. udział w spotkaniu grup śpiewaczych organizowanym w domu kultury,  

- 11 lipca br. spotkanie z przedstawicielami Zakładu Karnego w Krzywańcu dotyczące jakości 

odprowadzanych ścieków do sieci kanalizacyjnej oraz odbiór dokumentacji koniecznej do 

sporządzenia aktu notarialnego na zamianę nieruchomości (działki kościelnej w Kotowicach), 

- 12 lipca br. spotkania: 1/ z powiatowy inspektorem nadzoru budowlanego w sprawie 

zabezpieczenia nieruchomości na ul. Żymierskiego w Nowogrodzie Bobrzańskim, 2/ ze 

starostą w sprawie partnerskiego wsparcia naszego wniosku składanego do programu 

„Schetynówek” na modernizację rejonu ulic Nadbrzeżnej w Nowogrodzie Bobrzańskim, 3/ z 

właścicielem klubokawiarni w Kaczenicach wynajmującym lokal sołecki n/t prób 

wprowadzenia zmian w wystroju lokalu, które budzą sprzeciw mieszkańców,  

- 14 lipca br. udział spotkaniu LGD „Miedzy Odrą a Bobrem” w sprawie ogłaszanych 

konkursów oraz w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie planu przebiegu ścieżki rowerowej, 

- 21 lipca br. rozmowy uzgadniające z przedstawicielem Zarządu Dróg Wojewódzkich w 

sprawie ul. Pocztowej w Nowogrodzie Bobrzańskim, wykonania chodników dla pieszych w 

ciągu dróg wojewódzkich tj. przy ul. Żarskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim i w Niwiskach 

oraz przejścia dla pieszych koło szkoły w Niwiskach ( w tej sprawie Zarząd Dróg 

Wojewódzkich wykonał swoją część prac, natomiast Zarząd Dróg Powiatowych nie zrobił 

oznaczeń granicznych ), 

-  23 lipca br. uroczyste obchody 70 – lecia istnienia OSP w Nowogrodzie Bobrzańskim, 

- 24 lipca br. 1/ pokazy taneczne w Gimnazjum oraz spotkanie z organizatorami zajęć 

akrobatyczno-tanecznych i rodzicami dzieci, zainteresowanych uczestnictwem, 2/ spotkanie 

n/t zmiany warunków oceniania wniosków składanych na dofinansowanie modernizacji dróg 

gminnych w ramach programu „Schetynówek” oraz możliwości naszej gminy na pozyskanie 

środków, 

-  25 lipca br. spotkanie z przedstawicielami Górażdży n/t zawarcia porozumienia w sprawie 

korzystania z działki w Turowie, na której obecnie znajduje się plac zabaw, 

-  29 lipca br. spotkanie z inwestorem n/t planu inwestycji w Białowicach ( plan wycofany w 

wyniku interwencji mieszkańców ), 

- 30 lipca br. festyny wiejskie w Wysokiej i Dobroszowie Małym oraz spotkanie z 

mieszkańcami Skibic, 

-  1 sierpnia br. spotkanie z mieszkańcami Białowic n/t wydzierżawienia stawu we wsi, 

- 2 sierpnia br. spotkanie w Łagodzie z udziałem przedstawicieli Nadleśnictwa, Starostwa 

Powiatowego, ZE Dychów i inwestorem w sprawie możliwości naprawy mostu na kanale 

dychowskim. Starostwo stwierdziło, że nie posiada środków nawet na cząstkowy wkład  na 

udział w kosztach remontu. 

-  4 sierpnia br. spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w  sprawie płatności-zwrotu  części 

uzyskanego dofinansowania na budowę remizy OSP w Nowogrodzie Bobrzańskim ( gmina 

prawdopodobnie skieruje sprawę do sądu ), 

-  5 sierpnia br. spotkanie organizacyjne związane z gminnymi dożynkami w Bogaczowie, 

- 6 sierpnia br. udział w obchodach Dnia Działkowca oraz spotkania: 1/ w sprawie 

możliwości zmiany rejonalizacji gmin w planie gospodarki odpadami i przypisaniu ich do 

punktu odbioru zlokalizowanego w Marszowie, który ustala wysokie stawki opłat za odbiór 1 

tony odpadów komunalnych, 2/ z organizatorami turnieju piłki plażowej w Urzutach, 3/ z 

przedstawicielami gmin Czerwieńsk i Świdnica w sprawie współpracy i wsparcia 

partnerskiego w realizacji zadań inwestycyjnych,   

-  10 sierpnia br. spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim dot. wyjaśnienia sprawy numeracji 

dróg przy sporządzaniu dokumentów do wniosku o dofinansowanie z programu 

„Schetynówek”, 

-  11 sierpnia br. spotkanie radnymi powiatowymi dot. uzyskania wsparcia na remont drogi 

powiatowej ( ul. 9 Maja i Rynek w Nowogrodzie Bobrzańskim ), 
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-  14 sierpnia br. turniej piłki plażowej w Urzutach, 

-  15 sierpnia br. festyn parafialny w Nowogrodzie Bobrzańskim oraz turniej piłkarski, 

-  16 sierpnia br. spotkanie dot. przebiegu ścieżki rowerowej z Lubska do Zielonej Góry, 

- 17 sierpnia br. spotkanie z dyrektorem Gimnazjum na temat realizacji projektów 

dofinansowywanych ze środków zewnętrznych, 

- 18 sierpnia br. dostarczenie dokumentacji dot. zmiany numeracji dróg do Urzędu 

Marszałkowskiego oraz objazd sołectw związany z przygotowaniami do konkursów 

dożynkowych, 

-  19 sierpnia br. spotkanie w sprawie remontu dróg powiatowych ( ulice 9 Maja i Rynek ); 

wyłoniliśmy wykonawcę dokumentacji oraz jesteśmy skłonni do współfinansowania zadania, 

jednakże ze Starostwem Powiatowym prowadzi się trudne rozmowy w sprawie wspólnej 

realizacji zadania, ponieważ ciągle odpowiadają, że nie mają pieniędzy na wkład własny, 

pozwalający na sięgnięcie po środki zewnętrzne.    

 

 Do pkt 5.  Podjęcie uchwał: 

  

Do ppkt 1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowogród 

Bobrzański na lata 2016-2024 (druk nr 181). 

Projekt uchwały z wprowadzonymi zmianami omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dniu dzisiejszym. Komisje wydały pozytywne opinie na temat wprowadzonych zmian ( 

stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą z wprowadzonymi zmianami: za przyjęciem głosowało 12 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się 0. Uchwała nr XXXI/175/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 2/ w  sprawie w sprawie zmian uchwalonej uchwały budżetowej Gminy Nowogród 

Bobrzański na 2016 rok ( druk nr 182 ). 

Projekt uchwały z wprowadzonymi zmianami omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dniu dzisiejszym. Komisje wydały pozytywne opinie na temat wprowadzonych zmian ( 

stanowią załącznik do protokołu ). Budżet po zamianach wynosi: dochody 32.454.438,49 zł, 

wydatki 34.580.462,49 zł, planowany deficyt 2.126.024 zł.  Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą z wprowadzonymi zmianami: za przyjęciem głosowało 12 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się 0. Uchwała nr XXXI/176/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 3/  w sprawie przyznania dotacji na roboty budowlane obiektu zabytkowego (druk nr 

183 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; dotyczy 

przyznania dotacji celowej w wys. 10.000 zł na prace konserwatorskie kościoła pw. 

Wniebowzięcia NMP w Przybymierzu. Komisje wydały pozytywne opinie na temat 

wprowadzonych zmian ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/177/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 4/ w sprawie przyjęcia dotacji ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska  (druk nr 184 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; dotyczy 

przyjęcia dotacji w wys. 26.600 zł przyznanej na likwidację wyrobów zawierających azbest 

na terenie gminy. Komisje wydały pozytywne opinie na temat wprowadzonych zmian ( 

stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/178/2016 została przyjęta.  
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Do ppkt 5/ w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy (druk nr 185). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; dotyczy 

udzielenia najemcy lokalu mieszkalnego bonifikaty w wys. 85% od ceny sprzedaży. 

Bonifikata dotyczy lokalu znajdującego się na ul. Plac Wolności 11/1 w Nowogrodzie 

Bobrzańskim. Komisje wydały pozytywne opinie w sprawie propozycji udzielenia 85 % 

bonifikaty ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą z wprowadzonymi zmianami: za przyjęciem głosowało 12 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymało się 0. Uchwała nr XXXI/179/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 6/ w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Sejmiku Województwa 

Lubuskiego w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina 

Bobru” ( druk nr 186). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; został 

przesłany przez Urząd Marszałkowski w Zielonej Górze zgodnie z wymogami przepisów 

ustawy o ochronie przyrody w celu zaopiniowania, ponieważ część obszaru chronionego 

obejmuje teren gminy Nowogród Bobrzański. Komisje wydały pozytywne opinie na temat 

wprowadzonych zmian ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą opiniująca pozytywnie projekt uchwały Sejmiku Województwa: za 

przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 0. Uchwała nr 

XXXI/180/2016 została przyjęta.  

 

Do pkt 7/ w sprawie  przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowogród Bobrzański ( druk nr 187 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; dotyczy 

zgody na przystąpienie do opracowania nowej wersji studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowogród Bobrzański, ponieważ w wersji studium 

obowiązującej od 2002 roku wprowadzono uchwałami rady 6 zmian i przez to rysunek 

studium stał się mało czytelny. Nowa wersja dokumentu umożliwi dostosowanie do 

obowiązujących przepisów prawnych oraz umożliwi korzystanie z niego w sposób 

elektroniczny.  Komisje wydały pozytywne opinie  do projektu uchwały ( stanowią załącznik 

do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/181/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 8/ w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Gorzowie Wlkp. na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego ( druk nr 188 ). 

Projekt uchwały omawiano na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym; dotyczy 

złożenia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego w stosunku do uchwały 

rady w sprawie zmiany programu współpracy Gminy Nowogród Bobrzański z organizacjami 

pozarządowymi na 2016 rok, które stwierdziło nieważność podjętej przez Radę Miejską 

uchwały, pozbawiając nas formy wsparcia działalności organizacji pozarządowych. 

Zakwestionowane przez nadzór zapisy uchwały, zawarto w uchwałach obowiązujących  w 

innych gminach województwa lubuskiego, dlatego postanowiono wnieść skargę.  Komisje 

wydały pozytywne opinie  do projektu uchwały ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie 

zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/182/2016 została przyjęta.  
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Do ppkt 9/ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie trybu udzielania, 

rozliczania i zakresu kontroli wykorzystania dotacji dla niepublicznych szkół, przedszkoli oraz 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Nowogród 

Bobrzański (druk nr 189). 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Janina Kuca informując, że wprowadzana zmiana w 

uchwale podstawowej związana jest z utworzeniem przez fundację PRONOVO od września 

br. Gimnazjum przy Szkole Podstawowej w Bogaczowie. 

Komisje wydały pozytywne opinie  do projektu uchwały ( stanowią załącznik do protokołu ). 

Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/183/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 10/ Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Nowogród Bobrzański 

umowy o współpracy oraz udzieleniu pomocy finansowej Gminie Czerwieńsk w celu realizacji 

zadań inwestycyjnych w zakresie poprawy bazy edukacyjnej i sportowej, infrastruktury 

drogowej oraz ochrony środowiska w Gminie Czerwieńsk ( druk nr 190 ),  

Projekt uchwały przedstawił burmistrz Paweł Mierzwiak informując, że w celu zwiększenia 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych na zadania związane z modernizacją dróg na 

terenie naszej gminy, nawiązano współpracę partnerską z gminami Czerwieńsk i Świdnica. 

Wzajemna pomoc i współpraca gmin przy realizacji zadań inwestycyjnych umożliwi 

uzyskanie dodatkowych punktów w konkursach, w których składane są projekty o pozyskanie 

środków zewnętrznych na zadania inwestycyjne. Komisje wydały pozytywne opinie  do 

projektu uchwały ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/184/2016 została przyjęta.  

 

Do ppkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia przez Gminę Nowogród Bobrzański 

umowy o współpracy oraz udzieleniu pomocy finansowej Gminie Świdnica na dofinansowanie 

zadania pod nazwą: „Budowa dróg gminnych, a w szczególności budowa jezdni wraz z 

chodnikami, przebudowa skrzyżowania z drogą wojewódzką (ul. T. Kościuszki), budowa sieci 

kanalizacji deszczowej, rowów odwadniających, wylotu ścieków do rowu, rozbudowa 

oświetlenia drogowego, likwidacja kolizji infrastruktury technicznej na działkach nr 

ewidencyjny 1796/2, 641/5, 207/8, 207/17, 1797, 1794, 649/4 – obręb Świdnica, gmina 

Świdnica.”  

Projekt uchwały przedstawił burmistrz Paweł Mierzwiak informując, iż uzasadnienie jest 

takie, jak do uchwały podjętej o współpracy z gminą Czerwieńsk. Komisje wydały pozytywne 

opinie  do projektu uchwały ( stanowią załącznik do protokołu ). Pytań nie zgłoszono. 

Głosowanie nad uchwałą: za przyjęciem głosowało 12 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się 

0. Uchwała nr XXXI/185/2016 została przyjęta.  

 

Do pkt 6.  Interpelacje, zapytania i wnioski radnych  oraz sprawy różne.   

Radna K.Sokulska – 1/ rozwiązanie problemu z przesiadującymi  i zaśmiecającymi plac w 

centrum Nowogrodu Dolnego ( ul. Wolności przy pomniku ) np. usunięcie ławki lub wycięcie 

żywopłotu i odsłonięcie terenu, 2/ mieszkańcy zgłaszają problem i proponują wydzielenie w 

budżecie gminy środków na sterylizację bezdomnych kotów.  

Radna A.Loch - dewastacja terenu parku za kościołem: przesiadujący „biesiadnicy pod 

chmurką”, zniszczone ławki, zaśmiecenie, jeżdżący quadami.  

Radna A.Dulska – 1/ nieuporządkowany teren i „przesiadujący”  w rejonie cmentarza przy ul. 

Gen Waltera, 2/ sprawa inicjatywy społecznej dot. uporządkowania i stworzenia placu 

rekreacyjnego ( placu zabaw ) na osiedlu Zatorze oraz pytanie -  na jaki cel zostały 
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przeznaczone niedawno sprzedane przez gminę działki, które miano zagospodarować na 

rekreacje? 

Radna D.Laskowska – Kabała : 1/ uzupełnienie i ustawienie większej ilości koszy na śmieci 

na terenie miasta, 2/ wykoszenie trawy w okolicach tunelu przy ul. Tama Kolejowa w 

Nowogrodzie Bobrzańskim, 3/ ujednolicenie tablic z nazwami ulic ( obecnie mają różne 

kolory i czcionkę ), 4/ rozwiązanie problemu bezdomnych kotów, 5/ nawiezienie tłucznia na 

nawierzchnię ul. Łąkowej, 6/ ustawienie toalety przy placu zabaw znajdującym się na ul. 

Pocztowej w Nowogrodzie Bobrzańskim, 7/ zbyt małe promowanie imprez i wydarzeń 

organizowanych w naszej gminie, 8/ promowanie gminy na portalu lubuskakultura.pl, 9/ brak 

oferty na spędzanie czasu wolnego skierowanej do młodzieży, 10/ mieszkańcy zgłaszają 

potrzebę zainstalowania punktów z woreczkami na psie odchody, 11/ pytanie o postęp starań 

gminy w pozyskaniu karetki ratunkowej, 12/ rozpropagowanie wśród mieszkańców 

informacji o programie „Zdrowe płuca Lubuszan” i możliwości skorzystania z darmowych 

badań, 13/ możliwość zrealizowania programu szczepień przeciw grypie dla seniorów.  

Radna E.Kaziów : 1/ wymiana uszkodzonych elementów urządzeń wyposażających plac 

zabaw w Wysokiej, 2/ sprawdzenie dachu i znalezienie przyczyn powstawania zacieków na 

suficie świetlicy w Wysokiej, 3/ odnowienie oznakowania poboczy drogi wojewódzkiej na 

odcinku Nowogród Bobrzański – Bogaczów.   

Burmistrz Paweł Mierzwiak poinformował o: 

1/ otrzymaniu od Wójta Gminy Brzeźnica pisma  informującego, że inwestora planującego 

budowę farmy wiatrowej w Skibicach wezwano do uzupełnienia dokumentacji na wydanie 

zgody środowiskowej, 2/ wykonano ekspertyzę prac remontowych świetlicy w Drągowinie, 

która wykazała dużo usterek oraz złą jakość wykonania prac. Wykonywanie kolejnych zadań 

remontowych przy budynku jest wstrzymane do czasu wyjaśnienia.  Sprawę wykonania 

modernizacji świetlicy prawdopodobnie skierujemy do sądu.  3/ świetlica w Bogaczowie nie 

będzie remontowana, ponieważ po dokonaniu oględzin stwierdzono, że na budynku w którym 

jest zlokalizowana, dach jest w tak złym stanie, iż praktycznie nie istnieje. Bezcelowe jest 

więc wydatkowanie środków na remont pomieszczeń narażonych na zalanie podczas deszczu. 

      

Do pkt 7.  Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie Bobrzańskim. 

 

Ponieważ został wyczerpany porządek obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Nowogrodzie 

Bobrzańskim i więcej pytań nie zgłaszano, przewodniczący obradom radny Robert Milto  o 

godz. 19:30 zamknął sesję słowami: „ Zamykam obrady XXXI sesji Rady Miejskiej w 

Nowogrodzie Bobrzańskim” 

Protokołowała           

                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Wanda Kwas                                                                         Robert Milto    
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